



Press Release

**Aljarah Property Launches
Launches New Logistics Warehouses
in Wadi Aba Saleel**

Alijarah Property Launches New Logistics Warehouses in Wadi Aba Saleel

Alijarah Property has announced the launch of new logistics warehouses in Wadi Aba Saleel, with areas ranging from 300 to 450 square meters per warehouse. These warehouses are equipped with 24-hour security systems, firefighting systems, surveillance systems, and other service facilities. All warehouses have also been fitted with energy-saving lights that support environmental sustainability.

- **Secure Services**

The project aims to provide storage spaces that meet the highest global standards and is located in the logistics village in Wadi Aba Saleel, connected to major road networks such as the Orbital Highway and the G Ring Road, allowing for quick access to various parts of the country. The internal roads have been designed to accommodate truck movements with ease and safety, while providing 24-hour gate access and effective security systems chief executive officer Hamad Al Jamali said.

- **Economic Growth**

“Alijarah Property is aware of the importance of logistics storage in driving economic activity. For this reason, the company launched the logistics warehouses in Wadi Aba Saleel to provide logistics services in line with Qatar's economic growth. The area is equipped with comprehensive service networks that support its operations, catering to the local market's needs in this field in the coming years. This contributes to the growth of Qatar's economy and supports the comprehensive and sustainable development sought by the country, in alignment with its National Vision 2030” Al Jamali said.

- **Proven Track Record**

Al Jamali mentioned that it is worth noting that Alijarah Property a fully owned subsidiary of Alijarah Holding (Q.P.S.C.), was established in 2003 and is listed on the Qatar Stock Exchange. The company boasts a diverse investment portfolio has extensive experience in investment, real estate development, and project development. This expertise enables the company to carry out high-quality, efficient projects that meet client requirements and ensure customer satisfaction. The company also engages in the establishment, management, leasing, and development of logistics warehouses. Alijarah Property has a proven track record in contributing to the real estate investment industry through the execution of significant projects in Qatar. These projects include modern-designed constructions such as commercial, administrative, and residential buildings, as well as logistics warehouses. Some projects have also contributed to developing a portion of the infrastructure in the Lusail area.



بيان صحفي

الإجارة العقارية تطلق
مخازن لوجستية جديدة في
منطقة وادي أبا الصليل

الإجارة العقارية تطلق مخازن لوجستية جديدة في منطقة وادي أبا الصليل

أعلنت شركة الإجارة العقارية عن إطلاق مخازن لوجستية جديدة في منطقة وادي أبا صليل بمساحات تتراوح ما بين 300 الى 450 متر مربع للمخزن الواحد. تتميز هذه المخازن بانها مزودة بأنظمة أمان تعمل على مدار الساعة، ونظام مكافحة الحرائق وأنظمة مراقبة ومرافق خدمية أخرى. كما تم تزويد جميع المخازن بمصابيح موفرة للطاقة تدعم الاستدامة البيئية.

- خدمات أمنه

ومن جانبه قال حمد الجمالي الرئيس التنفيذي لشركة الإجارة القابضة:، أن المشروع يستهدف توفير مساحات تخزينية وفق أعلى المواصفات العالمية ويقع في القرية اللوجستية في منطقة وادي أبا الصليل، متصلة بشبكات الطرق الرئيسية كالطريق المداري والدائري السابع، مما يسهل الوصول الى مختلف مناطق الدولة في وقت قصير. كما ان الطرقات الداخلية صممت لاستيعاب حركة الشاحنات بمرونة وأمان، مع توفير بوابات وأنظمة أمنية فعالة على مدار الساعة.

- نمو اقتصادي

و أكد الجمالي بأن الاجارة العقارية تدرك جيدا أهمية التخزين اللوجستي في تحريك الدائرة الاقتصادية، ولذلك عملت الإجارة العقارية على إطلاق مخازن لوجستية في منطقة وادي أبا الصليل لتوفير خدمات لوجستية لمواكبة النمو الاقتصادي في دولة قطر، حيث تحتوي المنطقة على شبكات خدمات شاملة تدعم عملها، لتلبية احتياجات السوق المحلي في هذا المجال خلال السنوات المقبلة وهو ما يصب في صالح نمو الاقتصاد القطري ويساهم في تحقيق التنمية الشاملة والمستدامة التي تنشدها دولة قطر، بما ينسجم مع رؤيتها الوطنية 2030.

- سجل حافل

و ذكر الجمالي بأن شركة الإجارة العقارية وهي إحدى الشركات التابعة لشركة الاجارة القابضة بنسبة 100% (ش. م. ع. ق.) تم تأسيسها عام 2003 مدرجة في بورصة قطر و لديها محفظة متنوعة من الاستثمارات ، و تمتلك خبرة طويلة في مجال الاستثمار والاستثمار العقاري والتطوير العقاري وتطوير المشاريع. مما يساعدها على القيام بمشروعات ذات جودة عالية وفعالية تلي متطلبات العملاء وتحقيق رضاهم. كما تعمل الشركة في إنشاء وإدارة وتأجير المخازن اللوجستية وتطويرها. كما تمتلك الشركة سجل حافل في المساهمة في صناعة الاستثمار العقاري من خلال تنفيذ مشاريع ذات أهمية كبيرة في دولة قطر حيث تشمل هذه المشاريع إنشاءات حديثة التصميم مثل المباني التجارية والإدارية والسكنية والمخازن اللوجستية، كما انها ساهمت في تطوير جزء من البنية التحتية في منطقة لوسيل.